

period referred to in that subsection and, on receipt of such a request, the Minister shall appoint a time and place for a hearing and give notice thereof to the party that requested the hearing.

(3) Any party requesting a hearing under subsection (2) may make representations and introduce witnesses and documents at the hearing, and in making any order in respect of which a hearing has been held, the Minister shall consider the representations made and the evidence introduced at the hearing and shall, on request by that party, publish or make available to that party the reasons for the order.

(4) An order referred to in subsection (1) takes effect as of a day that is the later of

(a) the day that immediately follows the last day of the thirty day period referred to in subsection (1), where no hearing is requested under subsection (2); and

(b) the day that the order is made following a hearing requested under subsection (2).

(5) Any order in respect of which a hearing is held under this section is subject to review and to be set aside by the Federal Court of Appeal under section 28 of the *Federal Court Act*."

Clause 57

Strike out lines 9 and 10, on page 37, and substitute the following therefor:

"or the regulations or any order"

Clause 58

Strike out lines 35 and 36, on page 37, and substitute the following therefor:

"or that he exercised all due diligence to prevent the commission of such offences."

Clause 61

Strike out lines 10 to 23 inclusive, on page 38, and substitute the following therefor:

"61. (1) Subject to subsections 62 (2) and 64(5), the interests provided for under this Act replace all oil or gas rights or prospects thereof acquired or vested in relation to Canada lands prior to the coming into force of this Act.

(2) No party shall have any right to claim or receive any compensation, damages, indemnity or other form of relief from Her Majesty in right of Canada or from any servant or agent thereof for any acquired, vested or future right or entitlement or any prospect thereof that is replaced or otherwise affected by this Act, or for any duty or liability imposed on that party by this Act."

Clause 62

Strike out line 32, on page 38, to line 11 inclusive, on page 39, and substitute the following therefor:

"(3) All rights of Petro-Canada to acquire further interests or shares in interests as a result of the operation of

à ce paragraphe la tenue d'une audition; le Ministre doit, sur réception d'une telle demande, fixer la date, l'heure et le lieu de l'audition et en aviser la partie qui la demande.

(3) La partie qui demande une audition peut faire des observations, produire des documents et faire entendre des témoins au cours de cette audition; lors de la prise de l'arrêté qui a fait l'objet de l'audition, le Ministre doit tenir compte de la preuve et des observations présentées à l'audition et à la requête de cette partie, publier les motifs de son arrêté, ou permettre qu'elle en prenne connaissance.

(4) L'arrêté prévu au paragraphe (1) entre en vigueur à celle des dates suivantes qui survient la dernière:

a) le jour qui suit le dernier jour du délai de trente jours prévu au paragraphe (1), dans le cas où aucune audition n'est demandée en vertu du paragraphe (2);

b) la date de la prise de l'arrêté qui suit la tenue de l'audition prévue au paragraphe (2).

(5) L'article 28 de la *Loi sur la Cour fédérale* s'applique à l'arrêté qui fait l'objet d'une audition aux termes du présent article.»

Article 57

Retrancher les lignes 7 et 8, à la page 37, et les remplacer par ce qui suit:

«ou à tout arrêté qui lui est applicable»

Article 58

Retrancher la ligne 30, à la page 37, et la remplacer par ce qui suit:

«lieu à son insu ou sans son consentement ou»

Article 61

Retrancher les lignes 10 à 24 inclusivement, à la page 38, et les remplacer par ce qui suit:

«61. (1) Sous réserve des paragraphes 62 (2) et 64 (5), les droits prévus par la présente loi remplacent tous les droits relatifs au pétrole ou au gaz sur les terres du Canada qui ont été acquis ou dévolus avant son entrée en vigueur, qu'ils soient actuels ou éventuels.

(2) Aucune partie n'a le droit de réclamer ou de recevoir une indemnité, des dommages-intérêts ou quelque autre dédommagement de Sa Majesté du chef du Canada ou de ses préposés ou mandataires en rapport avec des droits, acquis ou dévolus, actuels ou éventuels, que la présente loi remplace ou modifie, ou en compensation des devoirs ou des responsabilités qu'elle lui impose.

Article 62

Retrancher la ligne 36, à la page 38, jusqu'à la ligne 12 inclusivement, à la page 39, et les remplacer par ce qui suit:

«(3) Tous les droits qu'a Petro-Canada par suite de l'application des articles 33, 120 ou 121 des anciens règle-